
Beste collega-raadsleden, 
 
 
De regio is van groot belang en dat wordt alleen maar groter. Steeds meer zaken, zowel op het fysiek 
als op sociaal domein moeten op regionaal niveau geregeld worden. Denk hierbij bijvoorbeeld aan de 
Omgevingswet, de energietransitie, het mobiliteitsvraagstuk en de bereikbaarheid, de  jeugdzorg, 
werkgelegenheid e.d..  
90% zijn uitvoeringstaken zoals de GAD, GGD, het Veiligheidshuis e.d. 10 % betreft de Regionale 
Samenwerkings Agenda (RSA) over politiek-bestuurlijke zaken.  
 
Het is dus van belang dat Huizen zich goed laat horen en zien in regioverband, zowel voor het 
inbrengen van onze standpunten en ideeën, als voor het ophalen van de ontwikkelingen bij de regio. 
Ook het contact met onze buurgemeenten is van belang voor een goede verstandhouding.  
Daarnaast is de regio een krachtige gesprekspartner/belangenbehartiger voor ons richting de 
provincie en de MRA (zie bijvoorbeeld de reactie van de regio op de Omgevingsvisie van de provincie)  
 
Natuurlijk zijn onze wethouders als portefeuillehouders aanwezig bij de diverse overleggen en zitten zij 
in het algemeen en dagelijks bestuur. Zij kunnen ons informeren over voorgenomen besluiten en 
andere relevante zaken. 
 Maar de raad heeft een andere taak en dat is soms lastig bij een verbonden partij, die toch op enige 
afstand staat en waar ieder besluit terug moet naar 7 gemeenteraden. De regio-ambassadeurs 
worden wel gezien als de smeerolie, die hierbij kan helpen. 
 
Wij zullen als regio-ambassadeurs Huizen vertegenwoordigen in de werkgroep met dezelfde naam en 
zoveel mogelijk de podia bezoeken. Verder zullen wij in overleg met de griffie, het regiobestuur en de 
agendacommissie gaan bekijken hoe we op een zo efficiënt mogelijke wijze onze raad kunnen 
informeren over de ontwikkelingen bij de regio. Ook zullen we dat afstemmen met de verschillende 
portefeuillehouders, zodat ieder zijn/haar rol heeft. 
 
Wij willen van deze gelegenheid gebruik maken door direct een oproep te doen aan alle raadsleden: 
alle raadsleden worden standaard uitgenodigd bij de regiopodia. Dit zijn informele bijeenkomsten, 
waar raden en colleges uit onze regio elkaar kunnen inspireren en elkaars standpunten en 
overwegingen leren kennen. Het zijn vaak een soort brainstorm-sessies, met veel informatie. Het is 
natuurlijk van groot belang dat Huizen zich daar laat zien, zo dat we ook onze kaderstellende en 
controlerende taken in de regio kunnen uitvoeren. Maar ook een geluid uit Huizen laten horen en 
Huizen op de regio-kaart zetten.  
Graag zien we zoveel en zo vaak mogelijk raadsleden uit Huizen aanwezig bij de regiopodia, zodat 
Huizen goed vertegenwoordigd wordt in alle werkgroepen. Wij, Karin en Margot, kunnen dat niet 
alleen.   
De regiopodia zijn in principe altijd op een maandagavond in Bussum en starten om 20.00 uur. Er 
wordt tijdig gecommuniceerd over de onderwerpen. 
  
Verder willen we het volgende voorstellen: 
• De regio wordt vast agenda-onderdeel in alle commissies. Mondelinge verslagen van ons,  alleen 

indien er iets te melden valt. We zullen de agendacommissie vragen hiervoor zorg te dragen 
• De wethouders vragen we de gemeenteraad schriftelijk op de hoogte te houden van de 

ontwikkelingen in de regio (via de schriftelijke mededelingen aan de commissies een kort verslag 
doen van de afgelopen periode). 

• Een jaarlijks bezoek vanuit het regiobestuur aan de raad (bijvoorbeeld samen met de regio-
begroting of het regio jaarverslag ) voor een mondelinge toelichting. 

 
 
 Groet Karin en Margot 


